
PROTOKÓŁ  Nr 27/2014 

z wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji  ds Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, 

Komisji Rewizyjnej z dnia 28 października  2014 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wietoszko Wiesława, Przewodniczący Komisji  

2. Derehajło Teresa, członek komisji  

3. Jakubowski Karol, członek komisji   

4. Rzepniewski Paweł, członek komisji    

5. Zienczuk Leszek, członek komisji,  

6. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: 

Lasecka Danuta, Oliwniak Agnieszka, Piotrowska Krystyna, Roszkowski Tomasz, 

7. Członkowie Komisji Rewizyjnej: Tuszewicki Eugeniusz, Radziwił Agnieszka, 

Jakimiuk Anatol, Góralczuk Eugeniusz, Korniluk Andrzej,   

8. Bazylewski Krzysztof, Przewodniczący Rady Gminy 

9. Derehajło Stanisław Wójt Gminy,  

10. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

11.  Kruszewska Monika, podinspektor U.G.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji w godz. 9
30 

– 12 
00

 odbyto wspólne 

posiedzenie Komisji Rady Gminy pod przewodnictwem Pani Wiesławy Wietoszko, 

Przewodniczącej Komisji Finansów. 

Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są prawomocne, na stan 14-tu radnych w posiedzeniu 

uczestniczy 14-tu oraz Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski. 

Następnie Przewodnicząca odczytała porządek dzisiejszego posiedzenia: 

1. Omówienie spraw przygotowania projektu budżetu gminy na 2015 rok 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i materiałów na Sesję Rady Gminy 

3. Omówienie realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do wykonania w 2014 roku 

4. Analiza Oświadczeń Majątkowych Radnych 

5. Podsumowanie pracy Komisji 

6. Sprawy różne bieżące gminy 

 

Ad pkt 1. Głos zabrał Wójt Gminy, poinformował radnych że jest w trakcie przygotowywania 

projektu budżetu gminy na 2015 rok. Subwencja ogólna kształtuje się na poziomie roku 

ubiegłego. Stawki podatkowe proponuje pozostawić bez zmian w wysokościach roku 

bieżącego, cenę żyta według stawki GUS. Na fundusz sołecki wsi potrzeba zabezpieczyć 

środki w kwocie 339 988 zł. Na 36 wsi złożono 35 wniosków, jedna wieś Żołoćki nie złożyła 

wniosku. Wójt odczytał kolejno wnioski z poszczególnych wsi, na jakie zadania chcą 

wydatkować środki z funduszu sołeckiego.   

Pan Karol Jakubowski zapytał, kto dołoży pieniędzy jeżeli zabraknie środków na realizację 

danego zadania.  

Pan Wójt odpowiedział, że nikt nie dołoży, ponieważ środków nie zabraknie. Na realizację 

danego zadania trzeba będzie sporządzić kosztorys i ogłosić przetarg. Kosztorys musi być 

zgodny z  posiadanymi pieniędzmi wsi. Określonej kwocie pieniężnej będzie 

przyporządkowana wielkość zadania, prac wykona się tyle na ile wystarczy środków.  



Radny Pan Paweł Rzepniewski, zapytał kto wymyślił i skąd to się wzięło, że znaczna ilość 

wsi część swoich środków przeznacza na zakup książek do gminnej biblioteki, nadmienił że 

był obecny na zebraniu i o zakupie książek nie było mowy. 

Wójt odpowiedział, że Kierownik Biblioteki zwracała się z apelem do sołectw, o wsparcie 

finansowe na zakup książek z dziedziny lektur i naukowych dla młodzieży uczącej się.    

Wójt prosił radnych o wypowiadanie się w sprawie wniosków zgłoszonych przez sołectwa.  

W dyskusji radni wypowiadali się, że nie będą interweniować w decyzje podjęte przez 

mieszkańców, zgłoszone wnioski zawierają zadania gminy, więc niech wydają na co chcą 

według własnych potrzeb mieszkańców, remontują drogi, świetlice, wiaty przystankowe, 

kupują książki itd. Wnioski sołectw opiniują pozytywnie, a na ich realizację należy 

zabezpieczyć środki w budżecie gminy.  

Radni wypowiadali się, że jak będą środki pieniężne, przeznaczyć je na remont gminnych 

dróg „powodziówek”.  

Ad pkt 2. Pan Wójt powiedział, że na Sesji nie będą podejmowane uchwały podatkowe, 

ponieważ jak już wcześniej mówił stawki na rok 2015 pozostają bez zmian, cena żyta wg 

ceny GUS. 

Natomiast będzie uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy, uchwała w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Boćki na lata 

2014-2018 oraz uchwała w sprawie wieloletniego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na lata 2015-2020.  

Do budżetu gminy wprowadza się tylko jedną zmianę, a mianowicie zwiększa się plan 

dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 2 070 zł na realizację programu YOUNGSTER 

PLUS na wsparcie nauki języka angielskiego dla młodzieży szkół gimnazjalnych z terenów 

wiejskich. 

Ad pkt 3. Pan Wójt omówił realizację zadań inwestycyjnych w roku bieżącym: 

- przeprowadzono remont świetlic we wsiach: Jakubowskie, Boćki, Bodaczki, Nurzec, 

- wykonano remonty dróg: od drogi krajowej do wsi Piotrowo Trojany, we wsi Śnieżki, od 

wsi Wygonowo do granicy gminy w kierunku wsi Hornowo 

- w trakcie remontu ulica we wsi Piotrowo Krzywokoły  

- budowa solarów rozpocznie się w miesiącu listopadzie, w tym roku zaplanowano 

zamontowanie 70 szt, pozostałe 160 szt będą montowane w przyszłym roku na wiosnę. 

Zakończenie i rozliczenie projektu miesiąc maj 2015 roku. 

Ad pkt 4. Analizę oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych  przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bazylewski. Analizy dokonał Wojewoda w stosunku 

do Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy, Wójt gminy w stosunku do pracowników, 

Przewodniczący Rady Gminy w stosunku do radnych oraz Urząd Skarbowy. W stosunku do 

złożonych oświadczeń nie wyciągano sankcji karnych. Wszystkie oświadczenia były złożone 

w ustawowym terminie. 

Ad pkt 5. 

Podsumowania pracy poszczególnych stałych komisji rady gminy dokonali przewodniczący 

komisji. Część posiedzeń komisje odbywały wspólnie. 

Ad pkt 6.  



Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że przedsiębiorca Pan Dobrowolski który dokonuje 

remontów i równania dróg na terenie gminy zgłosił do Pani Piotrowskiej uwagi i pretensje, za 

to że na Sesji Rady Gminy powiedziała iż źle wykonuje swoją prace. Powiedział również, że 

za takie pieniądze nie będzie lepiej i dokładniej pracował. 

Pani Agnieszka Radziwił wypowiadała się, że Spółka Wodna nie wywiązuje się z 

obowiązków, po 20 lat nie czyści rowów, składki od rolników ściągają tylko na własne 

wynagrodzenia. 

Pani Teresa Derehajło mówiła, że Izby Rolnicze  nic nie pomagają rolnikom, gmina płaci im 

tylko składki 2% od podatku, a oni organizują sobie wycieczki, kolonie dla dzieci i nikogo nie 

informują. 

Pan Zienczuk Leszek odpowiedział, że do niego dzwonili i informowali, na koloniach było 

troje dzieci z gminy Boćki, jedno ze Starowsi i dwoje z Andryjanek.  

Pani Krystyna Piotrkowska zapytała jakie są koszty utrzymania budynku po byłym 

Posterunku Policji, ile gmina dokłada do jego utrzymania. Ponadto powiedziała, że  

pracownicy grabią liście w parku i wywożą wozem konnym na pola do ludzi, zapytała ile 

płaci się za wywiezienie, liście są suche i można spalić.  

Pan Wójt odpowiedział, że musi sprawdzić w dokumentach jaki jest koszt utrzymania 

budynku po Policji ponieważ nie pamięta. Natomiast zamierza sprzedać mieszkania w Szkole 

w Andryjankach, ponieważ jest duży koszt ich utrzymania, jedno mieszkanie jest puste. 

Ochrona środowiska zabrania palenia liści, tym bardziej nie można zadymić centrum 

miejscowości i drogi krajowej po której jeździ tyle samochodów. Pan Kowalski wywozi na 

swoją działkę w ramach zatrudnienia, dodatkowych pieniędzy za wywóz nie pobiera. 

Pani Agnieszka Radziwił, informowała że do gospodarstw położonych na kolonii po odbiór 

odpadów przyjeżdża jeden samochód i razem zabiera odpady mieszane i segregowane. 

Pan Tomasz Roszkowski  proponował żeby na rondzie postawić drogowskaz z oznaczeniem 

nazw miejscowości odpowiednio do kierunków jazdy.  

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Sesja Rady Gminy odbędzie się 12 listopada  

w środę o godzinie 10-tej. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono. 

Protokołował: Helena Kłosińska 

Przewodniczący  Komisji 

Wiesława Wietoszko 

 


